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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2022.gada 29. septembrī                   Nr. 20 

 

Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja Andis Astrātovs – domes priekšsēdētāja vietnieks tautsaimniecības jautājumos 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu 

sekretāre 

 

Sēdē piedalās 16 deputāti: 

Andis Astrātovs  

Dainis Karols (ienāk pēc pārtraukuma plkst.13.03; ienāk pēc pārtraukuma plkst.13.53) 

Aldis Pinkens  

Eva Kārkliņa 

Ilva Norenberga (iziet plkst.9.41, atgriežas pēc sēdes pārtraukums plkst.10.57) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.9.37, atgriežas plkst.9.39 ) 

Kalvis Kalniņš (iziet plkst.10.31, atgriežas plkst.10.34; ienāk pēc pārtraukuma plkst.13.21 ) 

Māris Rozenbergs (aiziet plkst.12.01) 

Andra Grīvāne  

Oļegs Solovjovs 

Juzefa Kļava 

Ainis Stūrmanis (iziet plkst.11.47, atgriežas plkst.11.53) 

Gundars Sebris  

Almants Kalniņš (ienāk pēc pārtraukuma plkst.13.03; ienāk pēc pārtraukuma plkst.13.53) 

Ieva Brūna (iziet plkst.10.57, atgriežas plkst.11.14; ienāk pēc pārtraukuma plkst.13.24; ienāk 

pēc pārtraukuma plkst.13.53 ) 

Andis Āboliņš (aiziet plkst.12.01) 

 

Sēdē nepiedalās 3 deputāti: 

Edgars Zelderis 

Gaidis Bērziņš – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 



Sandra Pētersone – attaisnotā prombūtnē [Talsu novada domes 2022. gada 25. augusta lēmums 

Nr. 385 “Par atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada domes priekšsēdētājai Sandrai 

Pētersonei”] 

 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki:  

Dace Zeļģe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora p.i. 

Ligita Šnore – izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

p.i. 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja  

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vecākā juriste  

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja  

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja  

Ilze Pirvite – Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas daļas vadītāja 

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja  

Aija Svarinska – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas vides 

speciāliste  

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

vadītāja  

Daniels Pētersons – Iepirkumu nodaļas vadītājs 

Māris Grīnvalds – Talsu novada pašvaldības policijas priekšnieks 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas vadītājs  

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Egita Murauska – Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja  

Gatis Andersons – Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītājs 

Andris Krišjānis – Kultūras un sporta attīstības nodaļas Sporta daļas speciālists sporta 

jautājumos 

Anda Felša – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas teritorijas 

plānotāja 

 Jolanta Ivanova – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas vadītāja 

Gita Strazdiņa – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas mājokļu 

speciāliste 

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla administrators  

Jolanta Didžus – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja vietniece 

Malda Pētersone – Dokumentu pārvaldības nodaļas sekretāre 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu sekretāre 

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Santa Veide – Rojas vidusskolas direktore 

Kaspars Eihe – Talsu novada uzņēmējs 

Māris Ziediņš – Talsu novada uzņēmējs 

Jānis Grahoļskis – Talsu novada uzņēmējs  

Kaspars Sakniņš – Talsu novada Sporta skolas direktors 

Aigars Šturms – juriskonsults 

Ginta Petra – Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra vadītāja 

Aija Vītola – Vandzenes pirmsskolas izglītības iestādes “Zīlīte” vadītāja 

Paula Lūse – Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Pīlādzītis” vadītāja 

Tatjana Kirolova – Rojas sporta skolas direktore 



Valda Štrausa – Talsu novada bāriņtiesas priekšsēdētāja 

Juris Upmalis – Laucienes, Ķūļciema un Balgales pagasta pārvalžu vadītājs 

Egils Alsbergs – Stendes pilsētas un Virbu pagasta apvienības pārvaldes vadītājs 

Egils Bariss – SIA “Talsu namsaimnieks” valdes loceklis; SIA „Rojas DzKU” valdes loceklis 

Andris Grīnbergs – Valdemārpils pilsētas un Ārlavas pagasta pārvaldes, Lubes pagasta 

pārvaldes un Īves pagasta pārvalžu vadītājs 

Solveiga Dāvidsone – Lībagu sākumskolas direktore 

Jana Robalde – Valdgales pagasta pārvaldes vadītāja; Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja p.i. 

Ģirts Kalnbirze – Lībagu pagasta un Strazdes pagasta apvienības pārvaldes vadītājs 

Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta un Laidzes pagasta pārvalžu vadītāja, Mērsraga pagasta 

pārvaldes vadītāja p.i. 

 

 Sēdes  vadītāja  Andis Astrātovs informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 

nolikuma 101.punktu domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta kā 

videokonference publiskā interneta vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas 

un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

A. Astrātovs iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

 Izsludinātā darba kārtība: 

Lemjošā daļa: 

1. Par Talsu novada ģerbona attēla projekta apstiprināšanu. 

2. Par publiskās privātās partnerības projekta “Multifunkcionālā sporta un rekreācijas 

kompleksa būvniecība Talsu novadā” iepirkuma procedūru. 

3. Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-000004 “Mērsraga tautas 

nama teritorijas labiekārtošana”. 

4. Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000004 “Piekrastes vides 

degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā”. 

5. Par izmaksu pieaugumu projektā “Talsu tirgus ēkas atjaunošana Ezera ielā 7, Talsos, 

Talsu novadā”. 

6. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. – 

2024. gadam grozījumiem. 

7. Par Talsu Tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā. 

8. Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-000004 “Mērsraga tautas 

nama teritorijas labiekārtošana”. 

9. Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FLO6-F043.0206-000004 “Piekrastes vides 

degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā”. 

10. Par aizņēmuma ņemšanu investīciju projektam “Talsu pamatskolas pārbūve”. 

11. Par SIA “Priedes AG” dāvinājuma pieņemšanu. 

12. Par Pētera Postaža dāvinājuma pieņemšanu. 

13. Par Latvijas Nacionālās bibliotēkas dāvinājuma pieņemšanu. 

14. Par lokālplānojuma izstrādes vadītāju Kolkas pagasta teritorijas plānojuma grozījumiem 

nekustamajā īpašumā "Anneles", kadastra Nr.8862 002 0229. 

15. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8837 003 0221 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā. 

16. Par sociālā dzīvokļa statusa atcelšanu dzīvojamām telpām. 



17. Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu. 

18. Par Talsu novada pašvaldības domes 2010.gada 29.aprīļa saistošo noteikumu Nr.16 “Par 

pašvaldības galvojumu studiju kredīta un studējošā kredīta saņemšanai” atzīšanu par 

spēku zaudējušiem. 

19. Par finansējuma piešķiršanu Talsu novada pašvaldībai piederošo dzīvokļu remontdarbiem 

no nekustamā īpašuma atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem. 

20. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “TALCE”. 

21. Par grozījumu 2022.gada 26.maija lēmumā Nr.205 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu 

ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “ERDE VS” smilts – grants un smilts atradnei “Liepiņas 

2020””. 

22. Par dalības maksu Rojas sporta skolas organizētajās atklātajās vieglatlētikas sacensībās. 

23. Par dalības maksu Talsu novada Sporta skolas Biatlona nodaļas nometnēs 2022. Gadā. 

24. Par Vandzenes pirmsskolas izglītības iestādes “Zīlīte” attīstības plāna 2022. – 2025. 

gadam saskaņošanu. 

25. Par Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Pīlādzītis” attīstības plāna 2022. – 2025. gadam 

saskaņošanu. 

26. Par piedalīšanos SIA “RTU Starptautiskā zinātņu un tehnoloģiju skola” finansēšanā. 

27. Par Rojas vidusskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas skolu projektā “Sporto 

visa klase”. 

28. Par Lībagu sākumskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas skolu projektā 

“Sporto visa klase”. 

29. Par Talsu 2.vidusskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas skolu projektā 

“Sporto visa klase”. 

30. Par Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu izglītojamo izmaksu apstiprināšanu 

savstarpējo norēķinu veikšanai no 2022.gada septembra līdz decembrim. 

31. Par atļauju iegūt īpašumā nekustamā īpašuma “Tulpes”, Vandzenes pagastā, Talsu 

novadā, domājamo daļu. 

32. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā Nr.390 “Par zemes 

vienības Kolkas ielā 6A, Talsos, Talsu novadā, (starpgabala) atsavināšanu”. 

33. Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Kalēji”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā. 

34. Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Tulpju audzētava”, Ģibuļu pagastā, Talsu 

novadā. 

35. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88010090194, Jaunā ielā, Talsos, Talsu 

novadā, daļas iznomāšanu. 

36. Par zemes vienības daļas “Klapēni”, Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

37. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 12, “Poprags”, Ārlavas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

38. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, Rīgas ielā 27, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

39. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, Dzelzceļa ielā 8, Valdemārpilī, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

40. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 6, “Poprags”, Ārlavas pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

41. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 8, “Poprags”, Ārlavas pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

42. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, “Ciemklabji”, Talsciemā, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 



43. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 14, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

44. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 13, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

45. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 6, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

46. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

47. Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa īpašumam Nr. 14, “Māja 

Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu novadā. 

48. Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa īpašumam Nr. 22, “Māja 

Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu novadā. 

49. Par nomas maksas noteikšanu telpai Nr.1, kas atrodas nekustamajā īpašumā Lielā ielā 35, 

Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, un telpu nomas līguma slēgšanu ar Sabiedrību 

ar ierobežotu atbildību “Mērsraga ūdens”. 

50. Par izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā “Pilsētas kapi”, Valdemārpilī, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai. 

51. Par Talsu novada Apbalvojumu izvērtēšanas komisijas sastāvu. 

52. Par SIA “Rojas DzKU” siltumapgādes pakalpojumu tarifa apstiprināšanu. 

 

Informatīvā daļa: 

53. Domes priekšsēdētāja vietnieka tautsaimniecības jautājumos ziņojums. 

54. Izpilddirektora p.i. pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

Papildu darba kārtība:  
55. Par zemesgabala Smilšu 1A, Valdemārpilī, Talsu novadā apbūves tiesības izsoles 

noteikumiem. 

56. Par projektu Nr. 21-08-FL06-F043.0206-00003 “Ūdensteces un salas Engures ezerā” 

un Nr. 21-08-FL04-F043.0206-000002 “Tirdzniecības vietas izveide Kolkā” saistību 

pārtraukšanu. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par priekšlikumu –  iekļaut sēdes darba kārtībā papildu 

darba kārtības jautājumu “Par zemesgabala Smilšu 1A, Valdemārpilī, Talsu novadā apbūves 

tiesības izsoles noteikumiem” kā darba kārtības lemjošās daļas 53. jautājumu. 

Par priekšlikumu balso:       

"par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Ilva Norenberga [balso paceļot roku], 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs [balso paceļot roku], Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 

DOME NOLEMJ 

iekļaut papildu darba kārtības jautājumu “Par zemesgabala Smilšu 1A, Valdemārpilī, Talsu 

novadā apbūves tiesības izsoles noteikumiem” domes sēdes darba kārtībā, kā lemjošās daļas 

53. jautājumu.  



A. Astrātovs aicina balsot par priekšlikumu –  iekļaut sēdes darba kārtībā papildu 

darba kārtības jautājumu “Par projektu Nr. 21-08-FL06-F043.0206-00003 “Ūdensteces un salas 

Engures ezerā” un Nr. 21-08-FL04-F043.0206-000002 “Tirdzniecības vietas izveide Kolkā” 

saistību pārtraukšanu” kā darba kārtības lemjošās daļas 54. jautājumu. 

Par priekšlikumu balso:       

"par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Ilva Norenberga [balso paceļot roku], 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 

DOME NOLEMJ 

iekļaut papildu darba kārtības jautājumu “Par projektu Nr. 21-08-FL06-F043.0206-00003 

“Ūdensteces un salas Engures ezerā” un Nr. 21-08-FL04-F043.0206-000002 “Tirdzniecības 

vietas izveide Kolkā” saistību pārtraukšanu” domes sēdes darba kārtībā, kā lemjošās daļas 

54. jautājumu.  

 

 

A. Astrātovs aicina balsot par darba kārtību kopumā. 

 

Par darba kārtību balso: 

"par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Ilva Norenberga [balso paceļot roku], 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

   apstiprināt darba kārtību. 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

Lemjošā daļa: 

1.  1. Par Talsu novada ģerbona attēla projekta apstiprināšanu. 

2. Par publiskās privātās partnerības projekta “Multifunkcionālā sporta un rekreācijas 

kompleksa būvniecība Talsu novadā” iepirkuma procedūru. 

3. Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-000004 “Mērsraga 

tautas nama teritorijas labiekārtošana”. 

4. Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000004 “Piekrastes 

vides degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā”. 

5. Par izmaksu pieaugumu projektā “Talsu tirgus ēkas atjaunošana Ezera ielā 7, 

Talsos, Talsu novadā”. 

6. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 

2022. – 2024. gadam grozījumiem. 

7. Par Talsu Tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā. 

8. Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-000004 “Mērsraga 

tautas nama teritorijas labiekārtošana”. 



9. Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FLO6-F043.0206-000004 “Piekrastes 

vides degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā”. 

10. Par aizņēmuma ņemšanu investīciju projektam “Talsu pamatskolas pārbūve”. 

11. Par SIA “Priedes AG” dāvinājuma pieņemšanu. 

12. Par Pētera Postaža dāvinājuma pieņemšanu. 

13. Par Latvijas Nacionālās bibliotēkas dāvinājuma pieņemšanu. 

14. Par lokālplānojuma izstrādes vadītāju Kolkas pagasta teritorijas plānojuma 

grozījumiem nekustamajā īpašumā "Anneles", kadastra Nr.8862 002 0229. 

15. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8837 003 0221 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā. 

16. Par sociālā dzīvokļa statusa atcelšanu dzīvojamām telpām. 

17. Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu. 

18. Par Talsu novada pašvaldības domes 2010.gada 29.aprīļa saistošo noteikumu Nr.16 

“Par pašvaldības galvojumu studiju kredīta un studējošā kredīta saņemšanai” 

atzīšanu par spēku zaudējušiem. 

19. Par finansējuma piešķiršanu Talsu novada pašvaldībai piederošo dzīvokļu 

remontdarbiem no nekustamā īpašuma atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu 

līdzekļiem. 

20. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “TALCE”. 

2.  21. Par grozījumu 2022.gada 26.maija lēmumā Nr.205 “Par bieži sastopamo derīgo 

izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “ERDE VS” smilts – grants un smilts 

atradnei “Liepiņas 2020””. 

22. Par dalības maksu Rojas sporta skolas organizētajās atklātajās vieglatlētikas 

sacensībās. 

23. Par dalības maksu Talsu novada Sporta skolas Biatlona nodaļas nometnēs 2022. 

gadā. 

24. Par Vandzenes pirmsskolas izglītības iestādes “Zīlīte” attīstības plāna 2022. – 

2025. gadam saskaņošanu. 

25. Par Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Pīlādzītis” attīstības plāna 2022. – 2025. 

gadam saskaņošanu. 

26. Par piedalīšanos SIA “RTU Starptautiskā zinātņu un tehnoloģiju skola” 

finansēšanā. 

27. Par Rojas vidusskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas skolu projektā 

“Sporto visa klase”. 

28. Par Lībagu sākumskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas skolu projektā 

“Sporto visa klase”. 

29. Par Talsu 2.vidusskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas skolu projektā 

“Sporto visa klase”. 

30. Par Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu izglītojamo izmaksu apstiprināšanu 

savstarpējo norēķinu veikšanai no 2022.gada septembra līdz decembrim. 

31. Par atļauju iegūt īpašumā nekustamā īpašuma “Tulpes”, Vandzenes pagastā, Talsu 

novadā, domājamo daļu. 

32. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā Nr.390 “Par 

zemes vienības Kolkas ielā 6A, Talsos, Talsu novadā, (starpgabala) atsavināšanu”. 

3.  33. Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Kalēji”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā. 

4.  34. Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Tulpju audzētava”, Ģibuļu pagastā, 

Talsu novadā. 

35. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88010090194, Jaunā ielā, Talsos, Talsu 

novadā, daļas iznomāšanu. 

36. Par zemes vienības daļas “Klapēni”, Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 



37. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 12, “Poprags”, Ārlavas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

38. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, Rīgas ielā 27, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

39. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, Dzelzceļa ielā 8, Valdemārpilī, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai. 

40. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 6, “Poprags”, Ārlavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

41. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 8, “Poprags”, Ārlavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

42. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, “Ciemklabji”, Talsciemā, Ģibuļu pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

43. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 14, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

44. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 13, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

45. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 6, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

46. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

47. Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa īpašumam Nr. 14, 

“Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu novadā. 

48. Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa īpašumam Nr. 22, 

“Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu novadā. 

49. Par nomas maksas noteikšanu telpai Nr.1, kas atrodas nekustamajā īpašumā Lielā 

ielā 35, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, un telpu nomas līguma 

slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Mērsraga ūdens”. 

50. Par izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā “Pilsētas kapi”, Valdemārpilī, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai. 

51. Par Talsu novada Apbalvojumu izvērtēšanas komisijas sastāvu. 

52. Par SIA “Rojas DzKU” siltumapgādes pakalpojumu tarifa apstiprināšanu. 

53. Par zemesgabala Smilšu 1A, Valdemārpilī, Talsu novadā apbūves tiesības izsoles 

noteikumiem. 

54. Par projektu Nr. 21-08-FL06-F043.0206-00003 “Ūdensteces un salas Engures 

ezerā” un Nr. 21-08-FL04-F043.0206-000002 “Tirdzniecības vietas izveide 

Kolkā” saistību pārtraukšanu. 
 

Informatīvā daļa: 

55. Domes priekšsēdētāja vietnieka tautsaimniecības jautājumos ziņojums. 

56. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

  

 

1.§ 

Par Talsu novada ģerbona attēla projekta apstiprināšanu 

A. Astrātovs, I. Fedko, A. Pinkens 

I. Fedko ziņo par lēmums projektu. 

A. Pinkens lūdz, bez liekas kavēšanās, iezīmēt Talsu novada jaunās teritorijas 

robežas. 



Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.405 “Par Talsu novada ģerbona attēla projekta apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

2.§ 

Par publiskās privātās partnerības projekta “Multifunkcionālā sporta un rekreācijas 

kompleksa būvniecība Talsu novadā” iepirkuma procedūru 

A. Astrātovs, A. Stūrmanis, L. Pīlēģis, A. Pinkens, J. Kļava, M. Ziediņš 

 

A. Stūrmanis informē par Tautsaimniecības komitejā diskutēto – galvenie 

priekšlikumi bija noteikt konkrētu datumu un atbildīgo par šī projekta īstenošanu. Projekts 

vienbalsīgi tika atbalstīts tālākai virzībai uz iepirkumu. 

L. Pīlēģis saprazdams, ka dotajā brīdī tiek virzīts iepirkums, jautā, vai tad, kad 

iepirkuma rezultātā būs skaidra cena,  lēmums vēlreiz nāks uz domi? 

A. Astrātovs to apstiprina – jā.  

A. Stūrmanis piebilst pie iepriekš teiktā, ka Tautsaimniecības komitejā tika 

nolemts, ka jautājums ir jāizskata Ilgtspējīgas vides attīstības komisijā – tas ir izdarīts, 

atzinums ir pievienots, tas ir pieejams visiem deputātiem. 

A. Pinkens pauž atbalstu lēmuma projektam. 

J. Kļava izsaka priekšlikumu – Talsu novada amatu štatu struktūrā atrast cilvēku, 

kurš regulāri strādātu ar šo projektu. Rosina izveidot vadības grupu ar kuru atbildīgais 

darbinieks kopīgi strādātu, lai būtu iekšējā kontroles sistēma un projekts virzītos pēc 

iespējas ātrāk. Darbiniekam kopā ar šo vadības grupu sniegt informāciju par projekta 

realizācijas gaitu deputātiem un iedzīvotājiem. 

L. Pīlēģis jautā, kā domes vadība pie esošās situācijas, kad nepārtraukti, jau 

vairākus gadus ir aizbildināšanās, ka pietrūkst kapacitātes, ir plānots to izdarīt un kuri 

varētu būt tie cilvēki? 

A. Astrātovs norāda, ka tas ir viņu uzdevums, deputātiem sniegt priekšlikumus, kā 

to redzam, līdz šī iepirkuma rezultātu apstiprināšanai domē. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.406 “Par publiskās privātās partnerības projekta “Multifunkcionālā sporta 

un rekreācijas kompleksa būvniecība Talsu novadā” iepirkuma procedūru”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

A.Astrātovs dod vārdu Multifunkcionālā sporta un rekreācijas kompleksa attīstības 

iniciatoriem.  

M. Ziediņš pauž viedokli –  “Šis ir bijis ļoti garš ceļš, bet mēs, atbalstītāji, nezaudējam 

optimismu un cieši sekojam līdzi projekta gaitai. Tālredzība un drosme – tā varam raksturot šo 

projektu”. 

 

3.§ 

Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-000004 “Mērsraga tautas 

nama teritorijas labiekārtošana” 

A. Astrātovs, A. Dimante, L. Pīlēģis 

A. Dimante ziņo par lēmums projektu. 

L. Pīlēģis atsaucoties uz A. Dimantes teikto, ka projektā tiek arī atjaunots vai 

izbūvēts apgaismojums, jautā, vai ir skaidrs, kāds ir apgaismojums – krāsa, 

energoefektivitāte un pārējais? 

A. Dimante apņemas atbildi sagatavot un nosūtīt. 

            A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.407 “Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-

000004 “Mērsraga tautas nama teritorijas labiekārtošana”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

4.§ 

Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000004 “Piekrastes vides 

degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā” 

A. Astrātovs, A. Dimante, J. Kļava, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, I. Norenberga 

A. Dimante ziņo par lēmums projektu. 

J. Kļava vērš uzmanību uz sadarbību starp Attīstības plānošanas un projektu 

vadības nodaļu un Iepirkuma nodaļu. Pauž kritiku par projektu izmaksu pieaugumu. 

Uzsver, ka arvien vēl nav saņēmusi no Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas informāciju ar dziļāku analīzi par projektu virzību, kas bija pārņemti no 

pievienotajiem novadiem. 



L. Pīlēģis norāda, ka attiecībā uz iepirkumiem šī problēma jau velkas, kopš ir 

izveidota jaunā Iepirkumu nodaļa un Iepirkumu komisija, tādēļ ir aicinājis Iepirkuma 

komisiju prezentēt darbus, ko viņi ir veikuši attiecībā pret plānu un kas ir tie darbi, kas ir 

veikti ārpus plāna. Kopumā pastāstīt par tām problēmām, kas ir saistītas ar iepirkumu 

procesu. 

            Informē, ka balsojumā “atturēsies” Min, ka viņam īsti nav skaidrs par pamatotību 

tieši šo ielu atjaunošanai, jo tad, kad tika lemts jautājums, ka jāatjauno šīs ielas, nav guvis 

pārliecību, ka viss ir izvērtēts un citām ielām šī prioritāte nav augstāka. 

K. Kalniņš, norādot uz lēmuma projektā minēto – atjaunot asfaltbetona segumu, 

min, ka reāli tur nav asfaltbetons tajā ielā. 

A. Dimante atbild, ka daļēji – vietām ir, vietām nav. 

K. Kalniņš aicina to norādīt. Min, ka uzklāt jaunu un atjaunot, ir divas dažādas 

lietas. 

A. Astrātovs izsaka priekšlikumu lēmuma projektu negrozīt, jo lemjošajā daļā tiek 

lemts atbalstīt/ neatbalstīt projekta “Piekrastes vides degradācijas mazināšanas pasākumi 

Mērsraga novadā” izmaksu pieaugums. Norāda, ka lemjošajā daļā nav atsauces uz 

atjaunošanu vai, uz pārbūvi.  

A. Pinkens, piekrītot J. Kļavas rūpei un informācijai par projektu kvalitāti, jautā 

kāds ir priekšlikums vai turpmākā darbība, lai nopietni paskatītos uz to savu spēju realizēt 

projektus, kurus mēs gribam? Min, ka nevaram katru mēnesi piešķirt pa 100 000,00 EUR 

papildu izmaksām. 

A. Astrātovs norāda, ka Finanšu komitejā [21.09.2022] ir ticis lemts, ka situācija 

par iepirkumiem tiks diskutēta nākamajā Finanšu komitejā. Min, ka katram pašam ir 

jāsaprot, ka projekta realizācijā ir faktori, kurus nevaram ietekmēt, bet kas savukārt būtiski 

ietekmē projekta realizācijas gaitu. Norāda, ka tas būtiskākais, ko varam darīt ir identificēt 

tās lietas, kas ir atkarīgas tieši un vienīgi no mums.  

Aicina kārtējā Finanšu komitejā šo prasīto detalizēto izvērtējumu par iepirkumu 

procesiem un procedūrām 2022. gadā, apkopojuma veidā, informatīvajā daļā iekļaut un 

tad arī diskutēt. 

A. Pinkens norāda, ka gribētu tajā Finanšu komitejā dzirdēt priekšlikumus, kā šo 

situāciju uzlabot. 

I. Norenberga lūdz redakcionāli izlabot lēmuma projekta pamatojuma daļas trešo 

rindkopu, nevis atjaunot asfaltbetona segumu, bet – pārbūvēt. 

A. Astrātovs izsaka priekšlikumu redakcionāli labot uz – atjaunot un izbūvēt. 

I. Norenberga tam piekrīt. 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.408 “Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-

000004 “Piekrastes vides degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 



5.§ 

Par izmaksu pieaugumu projektā “Talsu tirgus ēkas atjaunošana Ezera ielā 7, Talsos, 

Talsu novadā” 

A. Astrātovs, A. Dimante, A. Pinkens, L. Šnore, A. Stūrmanis, L. Pīlēģis, J. Kļava, 

A. Veckāgane, D. Karols 

A. Dimante ziņo par lēmums projektu. 

Plkst.9.37 iziet L. Pīlēģis, atgriežas plkst.9.39. 

A. Pinkens jautā par būvdokumentācijas autoru atbildības iespējamo novērtēšanu. 

L. Šnore atbild, ka ir pieņemts lēmums prasīt SIA “LBS-Konsultants” skaidrojumu 

par radušos situāciju, jo šis uzņēmējs 2020.gadā sagatavoja tehniskās apsekošanas 

atzinumu. Vēstule ir jau nosūtīta. Paralēli tam tiek prasīts no SIA "Lejnieku projektēšanas 

birojs" sniegt skaidrojumu par radušos situāciju. Norāda, ka tad, kad tiks saņemtas no 

abiem šiem uzņēmējiem atbildes vēstules, tad situācija tiks analizēta tālāk. 

L. Pīlēģis, saprotot, ka ir izvērtēts darba uzdevumā dotais, jautā, kādi ir secinājumi 

izvērtējot darba uzdevumus? 

L. Šnore atkārto, ka tiks sagaidītas uzņēmēju atbildes, tiks pacelta augšā atbildība, 

kas norādīta līgumos, un tad tiks savilkts kopsavilkums. 

Plkst.9.41 iziet I. Norenberga. 

J. Kļava lūdz uz priekšu šajos gadījumos pievienot būvsapulces protokolu. 

A. Dimante – labi. 

A. Pinkens, norādot uz lēmuma projekta lemjošas daļas otrajā punktā minēto 

finansējuma avotu [2.Finansēt izmaksu pieaugumu 62 845,14 EUR (sešdesmit divi tūkstoši 

astoņi simti četrdesmit pieci euro, 14 centi) apmērā no Talsu novada pašvaldības 

2022.gada budžeta sadaļas Informācijas tehnoloģijas budžeta līdzekļiem (Uzskaites 

dimensija 01.117., EKK 5238) uz Talsu tirgus ēkas atjaunošanas budžeta līdzekļiem 

(Uzskaites dimensija P061, EKK 5250).] jautā par summas pārpalikuma iemeslu? 

A. Veckāgane paskaidro, ka ar Informācijas tehnoloģiju nodaļu tika pārrunāts, cik 

līdz 2022. gada beigām viņi var apgūt. Nodaļai budžetā ir 262 000,00 EUR un no tiem 

200 000,00 EUR viņi var apgūt līdz gada beigām. 

A. Astrātovs paskaidro, ka nodaļa [Informācijas tehnoloģiju] salika visas 

vajadzības, kas viņiem šajā gadā ir plānots iegādāties. Šis ietaupījums budžetā veidojās, 

pēc viņu pašu aprēķiniem – nav tā, ka viņi kaut ko neapgūst no tā, ko viņi gribētu šajā gadā 

iegādāties, uzstādīt vai piegādāt. 

A. Pinkens norāda, ka skatoties budžetu ir kritiskāk jāskatās uz šādu līdzekļu 

piešķiršanu. Min, ka tā nav īsti normāla situācija, iedot tik lielu pārpalikumu, ko patiesībā 

nemaz nevajag.  

J. Kļava informē, ka balsos “par”. Ņemot vērā objekta aktualitāti un uzdevumu, 

apgūt finansējumu līdz 2022. gada beigām, aicina arī deputātus balsot. 

L. Pīlēģis jautā saistībā ar aktu, kur tika nomainīts risinājums pamatu siltināšanai. 

Norāda, ka ieslēgtajos un izslēgtajos darbos to neredz. Pauž saprasto, ka šeit ir vienādas 

izmaksas gan iepriekšējam risinājuma, gan jaunajam. 

A. Dimante apņemas palūgt būvuzraugam sagatavot skaidrojumu. 

L. Pīlēģis norāda, ka papildu darbu tāmēs ieslēgtie un izslēgtie darbi nav, kaut gan 

akts ir klāt kā pamatojums. Vēlas saprast kur tas veidojās. Aicina to nosūtīt visiem 

deputātiem. 

A. Dimante – jā.  

 

A. Pinkens informē, ka [dokumentu vadības sistēmā] ir iesniedzis priekšlikumu –  

papildināt lemjošo ar 4. punktu: 4. Uzdot izpilddirektoram līdz 01.12.2022 nodrošināt 

izvērtējumu un sniegt domei atzinumu par Talsu tirgus pārbūves būvdokumentācijas 

kvalitāti un tās autoru atbildību par aktos konstatēto situāciju rašanos. 



Lūdz atbalstīt viņa priekšlikumu, nofiksēt to, ka pēc pāris mēnešiem uzzināsim kā 

radās Talsu tirgus būvdokumentācijas vai būvniecības problēma. 

D. Karols minot, ka neredz lēmuma projekta sasaisti ar izteikto priekšlikumu, tik 

daudz, ka būtu jāiekļauj šajā lēmuma projektā, aicina priekšlikumu atbalstīt kā domes 

sēdes protokollēmumu.  

Vērš uzmanību, ka minētais lēmuma projekts nav par izvērtējumu, bet par izmaksu 

pieaugumu. 

L. Pīlēģis norāda, ka priekšlikumā ir nepieciešama piebilde – tās atbilstību 

projektēšanas uzdevumam. 

Norāda, ka izpildītājs veic tos darbus, ko prasa pasūtītājs, un tad ir jautājums, kas 

ir tie darbi, kas ir uzlikti. 

A. Pinkens papildina savu priekšlikumu ar L. Pīlēģa minēto piebildi – papildināt 

lemjošo ar 4. punktu: 4.Uzdot izpilddirektoram līdz 01.12.2022 nodrošināt izvērtējumu un 

sniegt domei atzinumu par Talsu tirgus pārbūves būvdokumentācijas kvalitāti un atbilstību 

darba uzdevumam un tās autoru atbildību par aktos konstatēto situāciju rašanos. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – papildināt lemjošo ar 

4. punktu: 4.Uzdot izpilddirektoram līdz 01.12.2022 nodrošināt izvērtējumu un sniegt 

domei atzinumu par Talsu tirgus pārbūves būvdokumentācijas kvalitāti un atbilstību darba 

uzdevumam un tās autoru atbildību par aktos konstatēto situāciju rašanos. 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

10 (Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  
4 (Ieva Brūna, Dainis Karols, Almants Kalniņš, Ainis 

Stūrmanis) 

"nepiedalās" -  1 (Andis Astrātovs) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.409 “Par izmaksu pieaugumu projektā “Talsu tirgus ēkas atjaunošana 

Ezera ielā 7, Talsos, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 



6.§ 

Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. – 

2024. gadam grozījumiem 

A. Astrātovs, L. Laicāns, A. Pinkens 

L. Laicāns ziņo par lēmums projektu 

Notiek diskusija. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Kalvis Kalniņš, Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.410 “Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plāna 2022. – 2024. gadam grozījumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

7.§ 

Par Talsu Tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

            Tiek saņemta atbilde, ka nav. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.411 “Par Talsu Tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

8.§ 

Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-000004 “Mērsraga tautas 

nama teritorijas labiekārtošana” 

A. Astrātovs, A. Veckāgane 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 



 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.412 “Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0207-

000004 “Mērsraga tautas nama teritorijas labiekārtošana”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

9.§ 

Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FLO6-F043.0206-000004 “Piekrastes vides 

degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā” 

A. Astrātovs, A. Veckāgane, A. Stūrmanis 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. 

 

A. Stūrmanis jautā, vai lēmumā nav jānorāda atbildīgais par lēmuma izpildi? 

A. Veckāgane paskaidro, ka arī bez norādes, ir atbildīga par šiem lēmumiem. 

A. Astrātovs piebilst, ka aizņēmumu lēmuma projektiem nav vēl papildu kāds 

atbildīgais. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Kalvis Kalniņš, Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.413 “Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FLO6-F043.0206-

000004 “Piekrastes vides degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

10.§ 

Par aizņēmuma ņemšanu investīciju projektam “Talsu pamatskolas pārbūve” 

A. Astrātovs, A. Veckāgane 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ilva Norenberga - Nepiedalās balsojumā) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.414 “Par aizņēmuma ņemšanu investīciju projektam “Talsu pamatskolas 

pārbūve”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

11.§ 

Par SIA “Priedes AG” dāvinājuma pieņemšanu 

A. Astrātovs, A. Veckāgane, A. Pinkens, D. Karols, U. Katlaps, G. Sebris, A. Kalniņš, 

I. Jansone, I. Fedko, I. Norenberga 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. 

 

A. Pinkens jautā, vai ir iespējams pieņemt lēmumu par tik precīzas summas 

izmantošanu kādam mērķim - vai ir jānosaka ar precizitāti līdz centam? Min, ka varbūt ir 

atrasts instruments, kurš precīzi maksā 2 000,00 EUR, bet ko tad, ja - nē, tad būs jauns 

domes lēmums? 

G. Sebris rosina pieņemt finansējumu un iestādes vadītāja pēc tam var precizēt par 

tā izlietojumu. 

A. Astrātovs jautā, vai negribēsim zināt, ko iestādes vadītājs par to naudu darīs? 

A. Pinkens rosina noteikt kādiem mērķiem ziedojums tiek izlietots, nenosakot 

precīzas summas. 

 

A. Astrātovs izsaka priekšlikumu – precizēt lēmuma projekta lemjošo daļu 

svītrojot summas un iekavās vārdisko tekstu. 

 

D. Karols rosina izsludināt sēdes tehnisko pārtraukumu. 

Pauž atbalstu priekšlikumam par konkrētas summas nenorādīšanu. 

  

A. Pinkens jautā, vai lēmuma projektā nav nepieciešams uzdot veikt grozījumus 

budžetā? 

A. Veckāgane atbild, ka dāvinājumu sadaļā to nevajag. 

A. Pinkens norāda, ka ir vesela rinda ar ierobežojumiem, kas attiecas uz ziedojumu 

pieņemšanu gan pirms, gan pēc tam, un pašvaldībai ir jāvērtē vai pašvaldībai attiecībā uz 

ziedotāju divus gadus pēc ziedojuma pieņemšanas varētu/nevarētu iestāties pienākums 

izdot administratīvos aktus. Neredz lēmuma projektā ne mazāko piezīmi par to, ka esam 

vērtējuši, ka mums uz konkrēto Talsu novada uzņēmumu nebūs divus gadus nekādi 

lēmumi jāpieņem, jo to nedrīkstēs darīt. Tas ir jāvērtē un diezgan skaidri jāpasaka 

ziedojumu pieņemšanas brīdī, un tai skaitā arī lēmumu pieņemšanas brīdī par to, ka mēs 

tiešām esam skatījušies šo problēmu no tā viedokļa un arī divus gadus pirms šodienas mēs 

nedrīkstējām šim ziedotājam neko lemt.  

A. Veckāgane paskaidro, ka ir izveidots reģistrs, kurā visi ziedotāji ir sarakstīti.  

A. Pinkens  iebilsts, ka tas nav reģistra jautājums. Norāda, ka likums prasa izvērtēt 

vai varētu iestāties šāds pienākums mums izdot administratīvo aktu –  mums ir jāsaprot, 



vai gadījumā mūsu intereses kaut kur šajā situācijā nesaduras. Ir jāvērtē, vai tas varētu 

iestāties. 

I. Jansone paskaidro, ka informācijai, kas attiecas uz ziedojumiem, ir izveidots 

speciāls reģistrs un pirms domes lēmuma sagatavošanas informācija arī atbilstoši šiem 

datiem un pārējiem grāmatvedības datiem tiek pārbaudīta. Pauž pārliecību, ka tur viss ir 

kārtībā. 

A. Pinkens jautā, kā mēs šobrīd pieņemot lēmumu, varam izpildīt likuma “Par 

interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu darbībā” 14. pantā noteikto pienākumu 

izvērtēt, vai varētu iestāties pienākums, ja mēs pat preambulā neesam pieminējuši, ka 

pašvaldība ir izvērtējusi un šāds pienākums neiestāsies? Neizprot, kā var nolikt uz galda 

balsošanai lēmuma projektu, nespējot pārliecinoši apgalvot, ka likuma prasība ir izpildīta. 

I. Jansone norāda, ka, ja tāda informācija turpmāk ir jānorāda lēmuma projektā, tad 

arī turpmākajos lēmuma projektos šī informācija tiks atspoguļota tā, lai nerastos šaubas. 

A. Astrātovs norāda, ka šajā brīdī, kad mēs zinām, ka ar komersantu mums nav 

saistību un pārskatāmā nākotnē, nav plānoti sadarbības veidi, vai saistības ar šo 

komersantu, neredz iemeslu, kāpēc nevaram balsot par lēmuma projektu tādu, kāds tas ir 

sagatavots. 

Plkst.10.31 iziet K. Kalniņš, atgriežas plkst.10.34. 

A. Pinkens aicina papildināt pamatojuma daļu, ka šāds izvērtējums ir ticis veikts 

un ir atzīts, ka varam izpildīt likumā noteiktās prasības. 

           A. Astrātovs aicina vienoties par precizējumu pamatojošā daļā, ka šobrīd neesam 

konstatējuši. 

A. Pinkens norāda, ka, ja varam apgalvot, ka vērtējums ir veikts un pašvaldībai 

nevar iestāties, tad nav problēmu. 

A. Astrātovs jautā A. Veckāganei, vai viņai ir zināms, vai šis komersants plāno 

stāties ar mums kaut kādās saistībās? 

A. Veckāgane – nē, nav. 

A. Astrātovs jautā, vai šobrīd ir zināms, ka nākotnē mums ir paredzams, ka būs 

attiecībā uz viņu jāizdod kāds administratīvs akts? 

A. Veckāgane – nē. 

A. Astrātovs min, ka, ja mums būtu plānots investēt kaut kādus budžeta līdzekļus 

saistībā ar atbalstu uzņēmējdarbībai, lai pieņemtu lēmumu attiecībā uz konkrēto 

uzņēmēju, tad saprastu, ka mēs šādu ziedojumu nevarētu pieņemt. Norāda, ka šobrīd 

mums šādi apstākļi nevienam no tiem, kas saskaņoja lēmuma projektu, nav zināmi. Šobrīd 

mūsu kārtība tāda arī ir, ja tas nav zināms, lēmuma projekts tiek saskaņots un gatavots kā 

pozitīvs lēmums. 

A. Pinkens aicina papildināt ar šo mums zināmo informāciju arī  pamatojuma daļu, 

jo pamatojoties uz šo informāciju tiek pieņemts lēmums. 

A. Astrātovs – es sapratu. 

A. Pinkens norāda, ka Talsu novada tīmekļvietnē nav atradis informāciju par 

ziedotājiem. Norāda, ka likums “Par interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu 

darbībā” nosaka, ka ziedotāju sarakstam ir jābūt publicētam un jāstāv tur piecus gadus. 

A. Astrātovs jautā I. Fedko, vai ir publiskas publikācijas par ziedotājiem? 

I. Fedko min, ka nav. 

A. Pinkens jautā, vai lēmuma projekta lemjošā daļa ir jāpapildina ar uzdevumu 

informāciju ievietot? 

A. Astrātovs norāda, ka mums bez lēmuma šis vienkārši ir jādara, kā likums to 

nosaka. Min, ka uz priekšdienām tas ir jādara ar visiem un nevis jāraksta katrā lēmuma 

projektā klāt. Norāda, ka pēdējo divu gadu ziedotājiem ir jāveido ziedotāju saraksts un 

jāpublicē. 



A. Pinkens piekrīt, tad var nepieņemt atsevišķu lēmumu par to. Norāda, ka 

adresātiem noteikti būtu jāpievieno arī Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļa, kam 

tiek nosūtīts lēmums. 

A. Astrātovs aicina lēmuma projekta sagatavotājus, turpmāk lēmumu projektus 

par ziedojumiem, sūtīt arī Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļai. 

 

A. Astrātovs plkst.10.38 izsludina tehnisko pārtraukumu. 

Plkst.10.57 tiek atsākta sēde. 

Plkst.10.57 sēdē pievienojas I. Norenberga. 

Plkst.10.57 sēdē nav pievienojusies I. Brūna. 

 

A. Astrātovs informē, ka ir sagatavoti [dokumentu vadības sistēmā] divi 

priekšlikumi. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par pirmo priekšlikumu – lēmuma projekta 

pamatojošo daļu papildināt ar tekstu: pirms ziedojuma pieņemšanas veikts izvērtējums 

saskaņā ar likuma “Par interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu darbībā” 

14. panta piekto daļu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

15 (Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Dainis Karols, Almants 

Kalniņš, Ainis Stūrmanis, Ilva Norenberga, Andis Astrātovs, 

Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav  

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par otro priekšlikumu – izteikt lēmuma projekta lemjošo 

daļu šādā redakcijā: pieņemt dāvinājumu no SIA “Priedes AG”, reģistrācijas numurs 

40103649241, adrese “Ilzītes”, Talsciems, Ģibuļu pagasts, Talsu novads 5000,00 EUR (pieci 

tūkstoši euro, 00 centi) apmērā bērnu laukuma sakārtošanai, interaktīvā ekrāna iegādei un 

mūzikas instrumentu iegādei Talsu novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes 

“Bitīte” vajadzībām. 

 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

15 (Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Dainis Karols, Almants 

Kalniņš, Ainis Stūrmanis, Ilva Norenberga, Andis Astrātovs, 

Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav  

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

A. Pinkens pauž saprasto, ka viņa lūgums iekļaut nosūtāmo adresātu sarakstā 

[Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļu] ir uzskatāms par redakcionālu labojumu. 



A. Astrātovs apstiprina, ka tas ir redakcionāls labojums. 

 

 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.415 “Par SIA “Priedes AG” dāvinājuma pieņemšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

12.§ 

Par Pētera Postaža dāvinājuma pieņemšanu 

A. Astrātovs, A. Veckāgane, J. Kļava, A. Pinkens, D. Karols, A. Grīvāne, A. Stūrmanis, 

I. Jansone 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. Min, ka ir redakcionāli jāprecizē 

nosūtāmo adresātu saraksts, tajā norādot arī Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļu. 

 

J. Kļava jautā, kā tika noteikta mākslas darbu cena? 

A. Veckāgane atbild, ka pats mākslinieks ir noteicis šo cenu. 

A. Pinkens jautā, kā tiek nonākts pie šīs vērtības, kādā šo ziedojumu pieņemam? 

Norāda, ka ir jāsaprot, ka ar šo summu manta tiek paņemta bilancē. Min, ka tas rada kaut 

kādas sekas attiecībā uz tā nolietojumu vai norakstīšanas iespējām. Jautā, vai tiešām nekādi 

nepārliecināmies, vai tas nav jādara, cik manta ir patiesībā vērtīga, jo šeit vienkārši 

paļaujamies uz ziedotāja nosaukto summu. 

Jautā, vai nav neviens ārējs normatīvais akts, kā mēs novērtējam jebkuru lietu? 

A. Veckāgane nemāk sniegt atbildi uz šo jautājumu. 

A. Pinkens jautā, vai summa ir jānosaka? 

A. Astrātovs atbild, ka tā ir jānosaka. Paskaidro, ka jebkura mantiskā lieta ir 

jānovērtē naudiskā izteiksmē. 

A. Grīvāne rosina ierakstīt – par autoru noteikto vērtību, nevis par konkrētu 

summu. 

A. Stūrmanis aicina nākamajās reizēs pievienot pielikumā, lai varētu apskatīties, 

kas tās par gleznām, kādas tās izskatās. 

A. Pinkens izsaka priekšlikumu – papildināt lēmuma projekta preambulu, ka pirms 

ziedojuma pieņemšanas ir veikts izvērtējums saskaņā ar likuma normām saistībā ar 

interešu konflikta novēršanu. 

Jautā, vai pašvaldībai pieņemot mantu, kurai nav nosakāma acīmredzama vērtība 

nav jāveic savs novērtējums pirms to uzņemt pašvaldības bilancē? Min, ka varbūt varam 

veikt pēc tam šo vērtējumu. 

I. Jansone paskaidro, ka likumdošana nosaka to, ka vērtējums ir jāveic tajos 

gadījumos, kad pašvaldībai rodas kaut kādi izdevumi, lai saprastu, vai tiešām šie izdevumi 

ir patiesi un atbilstoši situācijai. Šajā gadījumā pašvaldība iegūst labumu, kuru novērtējot 

mēs izdosim naudu, lai saņemtu šo vērtējumu, jo mākslas novērtēšana nav lēta. Min, ka 

varētu būt situācija, ka novērtējums izmaksātu vairāk, nekā patiesā mākslas darba vērtība. 



Piebilst, ka lūgs skaidrot, kā šinī gadījumā grāmatvediski jānogrāmato šis 

ienākums vai ziedojums. Vai pēc mākslinieku norādītās vērtības, vai ir jāveic pēc tam 

iekšējais komisijas novērtējums, kā to varētu izdarīt. 

Notiek diskusija. 

A. Astrātovs norāda, ka vērtība ir zināma, bet nav zināms, vai tā ir tirgus vērtība. 

Jautājums ir, vai tirgus vērtība ir augstāka vai zemāka par to vērtību, ko ir noteicis autors, 

un to var noskaidrot tikai vai nu vērtētājs, vai rīkojot darbu izsoli. 

Plkst.11.14 ienāk I. Brūna. 

I. Jansone rosina precizēt lēmuma projekta lemjošās daļas formulējumu – pieņemt 

dāvinājumu gleznas, nenorādot summu. Grāmatvediski pēc tam noskaidrot, kādā veidā un 

par kādu summu šo ziedojumu būtu iespējams grāmatot attiecīgās pašvaldības ienākumos 

un ziedojumu un dāvinājumu sadaļā. 

D. Karols pauž viedokli. Min, ka, ja ierakstām, nevis cenu, bet norādām to, ka tā ir 

piedāvātā gleznu vērtība atbilstoši mākslinieka piedāvājumam un lēmuma projektā 

izņemam ārā par konkrēto cenu, neredz iemesli, kāpēc neatbalstīt šādu lēmuma projektu. 

A. Pinkens min, ka, ja tiek noņemta cena nolemjošajā daļā, tad tas varētu būt labi. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par priekšlikumu – papildināt preambulas daļu ar 

tekstiem: par autora noteikto summu; Pirms ziedojuma pieņemšanas veikts izvērtējums 

saskaņā ar likuma “Par interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonas darbībā” 

14.panta piekto daļu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

                               “nepiedalās” – 1(Kalvis Kalniņš) 

DOME NOLEMJ 

Priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

A.Astrātovs aicina balsot par priekšlikumu – izteikt lēmuma projekta lemjošo 

daļu redakcijā: pieņemt dāvinājumu - gleznas “Sabiles lelles” un “Sabiles klusā daba” no 

Pētera Postaža, personas kods [..], adrese “Kaņepes”, Mežāres ciems, Babītes pagasts, 

Mārupes novads, Talsu novada pašvaldības Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra 

vajadzībām. 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna [balso 

paceļot roku], Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols [balso paceļot roku], Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

                               “nepiedalās” – 1(Kalvis Kalniņš) 

 

DOME NOLEMJ 

Priekšlikums tiek atbalstīts. 



A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.416 “Par Pētera Postaža dāvinājuma pieņemšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

13.§ 

Par Latvijas Nacionālās bibliotēkas dāvinājuma pieņemšanu 

A. Astrātovs, A. Veckāgane, A. Pinkens 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. Min, ka ir redakcionāli jāprecizē 

nosūtāmo adresātu saraksts, tajā norādot arī Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļu. 

 

A. Pinkens min, ka šeit nav jāvērtē iespējamais interešu konflikts, jo Latvijas 

Nacionālā bibliotēka ir publiska persona. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.417 “Par Latvijas Nacionālās bibliotēkas dāvinājuma pieņemšanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

14.§ 

Par lokālplānojuma izstrādes vadītāju Kolkas pagasta teritorijas plānojuma 

grozījumiem nekustamajā īpašumā "Anneles", kadastra Nr.8862 002 0229 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 



 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.418 “Par lokālplānojuma izstrādes vadītāju Kolkas pagasta teritorijas 

plānojuma grozījumiem nekustamajā īpašumā "Anneles", kadastra Nr.8862 002 0229”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

15.§ 

Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8837 003 0221 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā 

A. Astrātovs 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.419 “Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8837 003 0221 nodošanu 

bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

16.§ 

Par sociālā dzīvokļa statusa atcelšanu dzīvojamām telpām 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.420 “Par sociālā dzīvokļa statusa atcelšanu dzīvojamām telpām”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

17.§ 

Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu 

A. Astrātovs 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.421 “Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

18.§ 

Par Talsu novada pašvaldības domes 2010.gada 29.aprīļa saistošo noteikumu Nr.16 “Par 

pašvaldības galvojumu studiju kredīta un studējošā kredīta saņemšanai” atzīšanu par 

spēku zaudējušiem 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.422 “Par Talsu novada pašvaldības domes 2010.gada 29.aprīļa saistošo 

noteikumu Nr.16 “Par pašvaldības galvojumu studiju kredīta un studējošā kredīta saņemšanai” 

atzīšanu par spēku zaudējušiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

19.§ 

Par finansējuma piešķiršanu Talsu novada pašvaldībai piederošo dzīvokļu 

remontdarbiem no nekustamā īpašuma atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu 

līdzekļiem 

A. Astrātovs, J. Ivanova 

J. Ivanova ziņo par lēmuma projektu. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.423 “Par finansējuma piešķiršanu Talsu novada pašvaldībai piederošo 

dzīvokļu remontdarbiem no nekustamā īpašuma atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu 

līdzekļiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

20.§ 

Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “TALCE” 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.424 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu 

SIA “TALCE”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 



21.§ 

Par grozījumu 2022.gada 26.maija lēmumā Nr.205 “Par bieži sastopamo derīgo 

izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “ERDE VS” smilts – grants un smilts 

atradnei “Liepiņas 2020”” 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.425 “Par grozījumu 2022.gada 26.maija lēmumā Nr.205 “Par bieži 

sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “ERDE VS” smilts – grants un 

smilts atradnei “Liepiņas 2020”””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

22.§ 

Par dalības maksu Rojas sporta skolas organizētajās atklātajās vieglatlētikas sacensībās 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.426 “Par dalības maksu Rojas sporta skolas organizētajās atklātajās 

vieglatlētikas sacensībās”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 



23.§ 

Par dalības maksu Talsu novada Sporta skolas Biatlona nodaļas nometnēs 2022. gadā 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.427 “Par dalības maksu Talsu novada Sporta skolas Biatlona nodaļas 

nometnēs 2022. gadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

24.§ 

Par Vandzenes pirmsskolas izglītības iestādes “Zīlīte” attīstības plāna 2022. – 2025. 

gadam saskaņošanu 

A. Astrātovs, U. Katlaps, D. Karols, A. Pinkens, A. Vītola, I. Norenberga 

 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

D. Karols papildina U. Katlapa ziņojumu. 

 

Notiek diskusija. 

Plkst.11.47 iziet A. Stūrmanis. 

I. Norenberga pauž viedokli, ka punkti par mūsdienīgas un drošas mācību vides 

esamību noteikt neatbilst videi, kādā šobrīd mācās izglītības iestādes audzēkņi, tāpēc 

balsojumā “atturēsies”. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.428 “Par Vandzenes pirmsskolas izglītības iestādes “Zīlīte” attīstības plāna 

2022. – 2025. gadam saskaņošanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 



25.§ 

Par Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Pīlādzītis” attīstības plāna 2022. – 2025. 

gadam saskaņošanu 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

Plkst.11.53 ienāk A. Stūrmanis. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.429 “Par Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Pīlādzītis” attīstības plāna 

2022. – 2025. gadam saskaņošanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

26.§ 

Par piedalīšanos SIA “RTU Starptautiskā zinātņu un tehnoloģiju skola” finansēšanā 

A. Astrātovs, U. Katlaps 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Andra Grīvāne) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.430 “Par piedalīšanos SIA “RTU Starptautiskā zinātņu un tehnoloģiju 

skola” finansēšanā"”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

27.§ 

Par Rojas vidusskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas skolu projektā 

“Sporto visa klase” 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 



Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.431 “Par Rojas vidusskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas 

skolu projektā “Sporto visa klase”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

28.§ 

Par Lībagu sākumskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas skolu projektā 

“Sporto visa klase” 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.432 “Par Lībagu sākumskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas 

skolu projektā “Sporto visa klase””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

29.§ 

Par Talsu 2.vidusskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas skolu projektā 

“Sporto visa klase” 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.433 “Par Talsu 2.vidusskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas 

skolu projektā “Sporto visa klase””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

30.§ 

Par Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu izglītojamo izmaksu apstiprināšanu 

savstarpējo norēķinu veikšanai no 2022.gada septembra līdz decembrim 

A. Astrātovs, A. Pinkens, U. Katlaps 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

 

Notiek diskusija. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.434 “Par Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu izglītojamo izmaksu 

apstiprināšanu savstarpējo norēķinu veikšanai no 2022.gada septembra līdz decembrim”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.12.01 A. Astrātovs izsludina pusdienas pārtraukumu. 

Plkst.13.02 tiek atsākta sēde. 

Sēdei nav pievienojušies A. Āboliņš un M. Rozenbergs. 

 

31.§ 

Par atļauju iegūt īpašumā nekustamā īpašuma “Tulpes”, Vandzenes pagastā, Talsu 

novadā, domājamo daļu 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.435 “Par atļauju iegūt īpašumā nekustamā īpašuma “Tulpes”, Vandzenes 

pagastā, Talsu novadā, domājamo daļu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.13.03 ienāk A. Kalniņš, D. Karols. 

 

32.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā Nr.390 “Par zemes 

vienības Kolkas ielā 6A, Talsos, Talsu novadā, (starpgabala) atsavināšanu” 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.436 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā 

Nr.390 “Par zemes vienības Kolkas ielā 6A, Talsos, Talsu novadā, (starpgabala) 

atsavināšanu””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

33.§ 

Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Kalēji”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.437 “Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Kalēji”, Ģibuļu pagastā, 

Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

34.§ 

Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Tulpju audzētava”, Ģibuļu pagastā, Talsu 

novadā 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.438 “Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Tulpju audzētava”, 

Ģibuļu pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

35.§ 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88010090194, Jaunā ielā, Talsos, Talsu 

novadā, daļas iznomāšanu 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.439 “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88010090194, Jaunā 

ielā, Talsos, Talsu novadā, daļas iznomāšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 



36.§ 

Par zemes vienības daļas “Klapēni”, Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.440 “Par zemes vienības daļas “Klapēni”, Rojā, Rojas pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

37.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 12, “Poprags”, Ārlavas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.441 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 12, “Poprags”, Ārlavas pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

38.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, Rīgas ielā 27, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 



            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.442 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, Rīgas ielā 27, Sabilē, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

39.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, Dzelzceļa ielā 8, Valdemārpilī, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.443 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, Dzelzceļa ielā 8, Valdemārpilī, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

40.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 6, “Poprags”, Ārlavas pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.444 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 6, “Poprags”, Ārlavas pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

41.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 8, “Poprags”, Ārlavas pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.445 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 8, “Poprags”, Ārlavas pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

42.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, “Ciemklabji”, Talsciemā, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.446 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, “Ciemklabji”, Talsciemā, Ģibuļu 

pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

 

 



43.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 14, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.447 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 14, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, 

Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

44.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 13, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.447 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 13, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, 

Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

 

45.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 6, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 



Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.449 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 6, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, 

Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

46.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.450 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā, 

Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

47.§ 

Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa īpašumam Nr. 14, 

“Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu novadā 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.451 “Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa 

īpašumam Nr. 14, “Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

48.§ 

Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa īpašumam Nr. 22, 

“Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu novadā 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.452 “Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa 

īpašumam Nr. 22, “Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

49.§ 

Par nomas maksas noteikšanu telpai Nr.1, kas atrodas nekustamajā īpašumā Lielā ielā 

35, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, un telpu nomas līguma slēgšanu ar 

Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Mērsraga ūdens” 

A. Astrātovs 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.453 “Par nomas maksas noteikšanu telpai Nr.1, kas atrodas nekustamajā 

īpašumā Lielā ielā 35, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, un telpu nomas līguma 

slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Mērsraga ūdens”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

50.§ 

Par izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā “Pilsētas kapi”, Valdemārpilī, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai 

A. Astrātovs, I. Jansone, L. Pīlēģis, A. Pinkens, I. Norenberga, D. Karols, 

J. Kļava 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

 

L. Pīlēģis, norādot, ka vērtējums ir bijis 2021.gada aprīlī, pieļaujot, ka izsolei 

piesakās tikai viens pretendents, jautā, vai nav tā, ka rezultātā šo īpašumu pārdosim stingri 

zem reālās tirgus vērtības? 

Min, ka vērtējums ne tuvu neatbilst tādai situācijai, kāda tā ir šobrīd. 

I. Jansone piekrīt, ka risks pastāv. Min, ka teorētiski būtu iespējams veikt jaunu 

novērtējumu, kas pašvaldībai būtu atkal jauni izdevumi. 

     A. Astrātovs min, ka  viens no variantiem, kā šo situāciju risināt ir iestrādāt izsoles 

noteikumos, ka, ja piesakās viens pretendents, izsoli uzskata par nenotikušu, kādā no daļām. 

     I. Jansone atbild, ka tad ir jāskatās Ministru kabineta noteikumi, vai šādu 

noteikumu var paredzēt. 

    A. Astrātovs min, ka otrs variants ir domes lēmumā palielināt izsoles cenu. 

     I. Jansone neredz problēmu cenu paaugstināt. 

     A. Pinkens lūdz iesniegt priekšlikumu par summa palielinājumu. 

      Plkst.13.24 ienāk I. Brūna. 

     A. Astrātovs informē, ka ir priekšlikums palielināt cenu uz 20 000. Pauž viedokli, 

ka loģika saka, ka šis nav tas pareizākais risinājums. Norādot, ka, ja šobrīd ir konstatēts, ka 

cena, kas ir iepriekšējā gada vērtējumā, ir būtiski zemāka nekā šī brīža tirgus cena, rosina 

veikt atkārtotu vērtējumu. 

       Informē, ka sagatavos priekšlikumu par 20 000,00 EUR, deputāti varēs paust 

savu gribu un tad atkarībā no balsojuma rezultāta izteiks aicinājumu. 

A. Pinkens aicina lēmumu pieņemt šodien. 

Plkst.13.31 ienāk K. Kalniņš. 

            Nolasa Zoom sarakstē D. Tabulēvicas rakstīto – telefonsarunā vērtētājs informēja, ka 

šī  brīža cena varētu būt ap 20 000,00 EUR. 

              

             A. Astrātovs informē, ka [dokumentu vadības sistēmā] ir iesniedzis priekšlikumu – 

izteikt lēmuma projekta lemjošās daļas 2. punktu redakcijā: Noteikt Kustamās mantas 

nosacīto  cenu  un elektroniskās  izsoles sākumcenu  20 000  EUR (divdesmit tūkstoši euro, 

00 centi). 

 

J. Kļava izsaka priekšlikumu palielināt pārsolīšanas soli – 500,00 EUR 

 

A. Astrātovs iesniedz [dokumentu vadības sistēmā] priekšlikumu – izteikt lēmuma 

projekta lemjošās daļas 3.punktu redakcijā: Noteikt pārsolīšanas summu jeb soli - 500,00 

EUR (pieci simti euro, 00 centi). 

 



A. Pinkens norāda, ka arī izsole noteikumi ir jāprecizē, attiecīgi izteiktajiem 

priekšlikumiem. 

A. Astrātovs aicina to uzskatīt par redakcionāliem labojumiem. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par priekšlikumu – izteikt lēmuma projekta lemjošās 

daļas 2. punktu redakcijā: Noteikt Kustamās mantas nosacīto  cenu  un elektroniskās  izsoles 

sākumcenu  20 000  EUR (divdesmit tūkstoši euro, 00 centi). 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

11 (Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Dainis Karols, Almants Kalniņš) 

                  “nepiedalās”- 1 (Andis Astrātovs) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par priekšlikumu – izteikt lēmuma projekta lemjošās 

daļas 3.punktu redakcijā: Noteikt pārsolīšanas summu jeb soli - 500,00 EUR (pieci simti 

euro, 00 centi). 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Almants Kalniņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

            A. Astrātovs aicina balsos par lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.454 “Par izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā “Pilsētas kapi”, 

Valdemārpilī, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 



51.§ 

Par Talsu novada Apbalvojumu izvērtēšanas komisijas sastāvu 

A. Astrātovs, M. Pētersone, I. Norenberga, J. Kļava, A. Pinkens 

M. Pētersone ziņo par lēmuma projektu. 

M. Pētersone sniedz atbildi uz I. Norenbergas jautājumu par komisijas sastāva 

atlasi. 

J. Kļava, norādot uz lēmuma projekta lemjošas daļas 1.3. apakšpunktā minēto 

komisijas locekli Valdi Kalderovski, aicina precizēt uzvārdu. Min, ka visur ir 

Kalderauskis. 

M. Pētersone, atzīstot, ka ir kļūdījusies, apņemas to precizēt. 

A. Astrātovs aicina to uzskatīt par redakcionālu labojumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis 

Pinkens, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.455 “Par Talsu novada Apbalvojumu izvērtēšanas komisijas sastāvu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

52.§ 

Par SIA “Rojas DzKU” siltumapgādes pakalpojumu tarifa apstiprināšanu 

A. Astrātovs, S. Zemīte, E. Bariss, G. Sebris, A.Pinkens, J. Kļava, A. Kalniņš 

 

Plkst.13.40 A. Astrātovs izsludina sēdes tehnisko pārtraukumu. 

Plkst.13.49 tiek atsākta sēde. 

E. Bariss ziņo par lēmuma projektu. Tiek demonstrēta prezentācija. 

Plkst.13.53 ienāk I. Brūna, A. Kalniņš, D. Karols. 

Notiek diskusija par kapitālsabiedrības darbības nodrošināšanai nepieciešamo 

apgrozāmo līdzekļu iztrūkumu. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.456 “Par SIA “Rojas DzKU” siltumapgādes pakalpojumu tarifa 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 



 

53.§ 

Par zemesgabala Smilšu 1A, Valdemārpilī, Talsu novadā apbūves tiesības izsoles 

noteikumiem 

A. Astrātovs, I. Romaško, A. Pinkens, I. Jansone, L. Pīlēģis, A. Kalniņš 

 

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu. 

A. Astrātovs piebilst, ka atšķirībā no 2022.gada 17. augusta Finanšu komitejas, 

lēmuma projekts ir papildināts ar būtisku punktu, ka tiek noteikta apbūves tiesības 

līgumsaistību izpildes drošības nauda 10 000,00 EUR apmērā – pirms līgumu slēgšanas 

izsoles uzvarētājam jāiemaksā pašvaldībā drošības nauda 10 000,00 EUR apmērā. 

 

A. Pinkens jautā, kam ir jāizpildās, lai drošības nauda tiktu atmaksāta? 

I. Jansone atbild, ka drošības nauda netiek atmaksāta, bet pēc līgumā noteiktās 

saistību izpildes tiek ieskaitīta apbūves tiesību maksas apmaksai. Ja neizpilda līguma 

noteikumus, tad šī drošības nauda paliek pašvaldības rīcībā. 

A. Pinkens norādot, ka līguma termiņš ir 30 gadi, min, ka teorētiski arī 30 gadus 

varam gaidīt šo apbūves uzsākšanu. 

I. Jansone atbild, ka – nē. Paskaidro, ka objekta būvniecība ir jāuzsāk ne vēlāk kā 

līdz 2024.gada 31.decembrim un līdz 2025.gada 31.decembrim objekts ir jānodod 

ekspluatācijā. Ja šie noteikumi tiek izpildīti, tad drošības nauda tiek izmantota apbūves 

tiesību maksai. 

A. Pinkens secina, ka drošības nauda tiek turēta līdz 2025. gada beigām. 

I. Jansone  atbild – jā, decembrim un attiecīgi ierakstīšana jau arī zemesgrāmatā, 

lai būtu šīs būvniecības noteikumi ievēroti un zemesgrāmatā pie apbūves tiesībām šis 

būvniecības process būtu noregulēts. 

L. Pīlēģis, minot, ka ir noteikti divi termiņi – par būvniecības uzsākšanu un 

nodošanu ekspluatācijā. Jautā, ja neizpildās viens no šiem termiņiem? 

I. Jansone atbild, ka, ja netiek ievērots viens noteikums, automātiski arī šī drošības 

nauda netiek atmaksāta un ir iespējams lauzt līgumu. 

L. Pīlēģis pauž saprasto, ka, ja netiek uzsākta būvniecība, tad līgums tiek lauzts un 

drošības nauda netiek atgriezta. 

A. Astrātovs norāda, ka tāds ir plāns. 

L. Pīlēģis aicina nākotnē pavērtēt nosakot divus termiņus, ja netiek ievērots 

pirmais punkts, mēs kādu procentu no drošības naudas paturam, bet var jau izpildīties 

otrais punkts, kad līdz 2025.gada 31.decembrim nodod ekspluatācijā, bet būvniecību uzsāk 

vēlāk. 

I. Jansone paskaidro, ka tad ir jābūt diferencētam noteikumam, ka, piemēram, ja 

pirmo noteikumu neizpildi, tad daļa drošības nauda tiek paturēta, bet daļu tomēr vēl var 

atgūt. Norāda, ka tad ir jāgroza gan līgums, gan izsoles noteikumi. 

L. Pīlēģis norāda, ka ne uz šo, bet turpmāk padomāt,  jo mūsu mērķis ir nodot šo 

būvi uz apbūves izsoli un beigās realizēt šo projektu. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.457 “Par zemesgabala Smilšu 1A, Valdemārpilī, Talsu novadā apbūves 

tiesības izsoles noteikumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

54.§ 

Par projektu Nr. 21-08-FL06-F043.0206-00003 “Ūdensteces un salas Engures ezerā” un 

Nr. 21-08-FL04-F043.0206-000002 “Tirdzniecības vietas izveide Kolkā” saistību 

pārtraukšanu 

A. Astrātovs, A. Dimante, J. Kļava, A. Kalniņš, A. Pinkens, D. Karols 

 

A. Dimante ziņo par lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija. 

A. Kalniņš jautā, vai projektam “Tirdzniecības vietas izveide Kolkā”, kuram SIA 

“Campaign” nebija termiņā iesniedzis būvprojektu, ir bijis avansa maksājumus vai avansa 

maksājums iet zudībā, vai viņam ir tagad jāatmaksā, kāda ir tā situācija? 

A. Dimante atbild, ka bija paredzēts tikai viens gala maksājums. Norāda, ka neko 

nebijām samaksājuši. 

A. Pinkens jautā, par līgumsodu no SIA “Campaign”? Norāda, ka tajā, kad līgums 

tika lauzts, bija skaidrs, ka līgums nav izpildīts, bija kaut kas jādara saistībā ar līgumsoda 

piedziņu par neizpildītajām saistībām, kuras mums šobrīd radījuši reāli masīvas 

problēmas. 

A. Astrātovs aicina A. Dimanti to noskaidrot un izsūtīt informāciju deputātiem. 

A. Pinkens informē, ka [dokumentu vadības sistēmā] ir iesniedzis priekšlikumu –   

papildināt lēmuma projekta lemjošo daļu ar punktu, ar kuru uzdot sagatavot un atkārtoti 

iesniegt šī paša projekta pieteikumu. 

A. Astrātovs aicina A. Pinkenu precizēt priekšlikumu, atstājot atbilstošo aktivitāti. 

D. Karols jautā, vai dalība lemjošajā daļā kādā no projektiem, saskan ar lēmuma 

projektu mērķi, pārtraukt saistības citā projektā? 

A. Pinkens norāda, ka vajag domes lēmums par to, ka atkārtoti iesniedzam 

projektu, jo redz, ka pats no sevis šeit tas process mēdz neiet tik ātri. Norāda, ka, ja mums 

ir patiesa vēlme projektā pieteikties, tad domes lēmums iedotu pareizo impulsu, pareizā 

virzienā, ka mums tas jādara. 

A. Astrātovs jautā A. Dimantei – vai ar punktu šajā lēmuma projektā, ka mēs 

atkārtoti iesniedzam būs pietiekoši un nebūs vajadzīgs vēl viens lēmuma projekts? 

A. Dimante atbild, ka būs vajadzīgs un kā jau ir teikusi, nāks oktobrī uz komitejām. 

A. Pinkens aicina nofiksēt, kā uzdevumu nodaļai to darīt. 

A. Astrātovs pauž saprasto, ka jebkurā gadījumā mums būs vajadzīgs vēl atsevišķs 

lēmuma projekts par dalību šajā 14. kārtā. Norāda, ka ir izteikta deputāta vēlme nostiprināt 

ideju par dalību šai projektā ar papildu punktu šīs dienas lēmuma projektā. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – papildināt lēmuma 

projekta lemjošo daļu ar 4.punktu redakcijā: 4. Uzdot APPVN atkārtoti iesniegt projektu 

“Tirdzniecības vietas izveide Kolkā” atklāta konkursa projektu 14.kārtā Eiropas Jūrlietu 

un Zivsaimniecības fonda (EJZF) Latvijas Rīcības programmas zivsaimniecības attīstībai 

2014.-2020.gadam. 

 

 

 

 



Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Kalvis 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Dainis Karols, Almants Kalniņš) 

        

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.458 “Par projektu Nr. 21-08-FL06-F043.0206-00003 “Ūdensteces un salas 

Engures ezerā” un Nr. 21-08-FL04-F043.0206-000002 “Tirdzniecības vietas izveide Kolkā” 

saistību pārtraukšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.14.46 A. Astrātovs izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.14.59 tiek atsākta sēde. 

 

55.§ 

Domes priekšsēdētāja vietnieka tautsaimniecības jautājumos ziņojums 

A. Astrātovs, L. Pīlēģis, A. Pinkens, A. Veckāgane, A. Stūrmanis 

 

A. Astrātovs  iepazīstina ar ziņojumu par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu. Min, ka Sadarbības līgumi šajā mēnesī, cik viņam zināms, slēgti nav. Norāda, ka viena 

no galvenajām prioritātēm šomēnes un pēdējo pāris mēnešu laikā, ir bijusi saistībā ar 

energoresursu cenu kāpumu, ar iespējām to kontrolēt. Informē, ka sadarbībā ar izpildvaru 

8.septembrī ir izdots rīkojums par elektroenerģijas taupīšanas pasākumiem pašvaldības 

iestādēs, kurš paredz, ka visām pašvaldības iestādēm ir jāpārskata un jāizvērtē visa veida 

elektroenerģijas patēriņš. Veicot darbības, lai samazinātu šo patēriņu par vismaz 15% 

salīdzinājumā ar 2021.gada patēriņu attiecīgajā periodā, attiecīgajā mēnesī. Informē, ka 

sagatavošanas procesā ir otrs rīkojums par siltumenerģijas taupīšanas pasākumiem pašvaldības 

iestādēs. 

L. Pīlēģis, minot, ka ilgu laiku atpakaļ energoresursu speciālists ir teicis, ka pamainot 

paradumus un skaidrojot, kā var ietaupīt elektroenerģiju, var panākt ļoti labu rezultātu, jautā, 

vai ir kaut kādas pamatnostādnes, vadlīnijas, kā to panākt?  

A. Astrātovs atbild, ka ir noslēgusies iepirkuma procedūra uz energopārvaldības 

platformas ieviešana pašvaldībā. Tiek plānots noslēgt līgumu un sākt ieviest energopārvaldības 

platformu, kur, pirmkārt, uzkrāsim datus par patēriņiem gan elektrības, siltuma un tā tālāk. Ar 

rīkojumu izveidota ir darba grupa attiecībā gan uz energopārvaldības platformu, gan uz 

energopārvaldības sistēmas ieviešanu, tai skaitā oktobrī ir paredzēts ar rīkojumu noteikt 

atbildīgās personas, kas strādās ar energoplatformu un uzsākt apmācībās iestādēm par šiem 

taupības pasākumiem un paradumiem, kā mēs varētu vēl samazināt elektroenerģijas patēriņu. 



Min, ka kopējais visu ieteikumu un plānu ieviešanas laiks ir 2023.gada rudens. Rudenī mums 

būtu jābūt jau funkcionējošai un sertificētai sistēmai, bet jau šogad oktobris, novembris ir tie 

mēneši, kad veicam šīs apmācības un kad jau reāli uzkrājot datus, mēs mēģināsim caur šiem 

paradumiem vēl samazināt patēriņu. 

A. Pinkens jautā, kur dabūsim trūkstošo naudas summu kurināmajam? 

A. Veckāne atbild, ka ir rīkojums, ka ekonomisti nemeklē tikai iestādes budžetā šo 

finansējumu, bet mēģina atrast risinājumus pa visu budžetu. Oktobrī būs budžeta grozījumi, 

kuros tas tiks stiprināts. 

A. Pinkens jautā, kāda ir kopējā summa, kas nepieciešama šogad papildu budžetā 

kurināmajam un kur pašvaldība šos līdzekļus grasās ņemt? 

A. Veckāgane apņemas informāciju sagatavot un nosūtīt. 

A. Astrātovs min, ka avotu atrast būs izaicinājums. Norāda, ka detalizēti varēs 

iepazīstināt kopā ar budžeta grozījumu piedāvājumu. 

Informāciju, līdzko tā būs aprēķināta precīzi, cik pietrūkst, lūdz Finanšu un 

grāmatvedības nodaļai izsūtīt deputātiem ātrāk. 

A. Stūrmanis pauž viedokli, ka meža apsaimniekošanas plāns un nekustamo īpašumu 

realizācija ir tie jautājumi, kas jārisina ar lielu steigu. 

  

DOME NOLEMJ 

pieņemt informāciju zināšanai 

 

56.§ 

Izpilddirektora p.i. pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

A. Astrātovs, D. Zeļģe, E. Kārkliņa, A. Veckāgane, L. Pīlēģis, A. Dimante, A. Pinkens, 

O. Solovjovs, I. Romaško, A. Stūrmanis, I. Jansone, D. Karols, J. Kļava,  

 

                D. Zeļģe informē, ka pārskats ir nosūtīts deputātiem. Informē, ka intensīvi tiek 

strādāts pie amatu kopkataloga izstrādes, pie atlīdzības nolikuma, ir parakstīt rīkojums par 

reprezentācijas  noteikumiem. Informē par vakancēm pašvaldībā. 

 

L. Pīlēģis jautā par publisko infrastruktūru Stendē – par ielu.  Pauž saprasto, ka ir 

noslēgts līgums. Jautā, kāds ir uzņēmēja iesniegtais plāns par darbiem, kādi jāpaveic līdz 

tehnoloģiskajam pārtraukumam. Vai vispār tehnoloģiskais pārtraukums ir paredzēts? 

A. Dimante atbild, ka oficiāli šo plānu nav saņēmuši. Min, ka būvnieks gatavojas 

tuvākajās dienās uzsākt darbus. Ir lūgts viņiem iesniegt aprēķinu. Būvnieks ir nosaucis summu, 

ka tie varētu būt ap 400 000,00  EUR. 

A. Pīlēģis aicina plānu atsūtīt, kad uzņēmējs to ir iesūtījis. 

A. Dimante – labi, nosūtīšu. 

A. Pinkens, norādot uz izpilddirektora pārskatā minēto investīciju projektu “Aktīvās 

atpūtas laukuma izveide pie Talsu 2.vidusskolas”, jautā, cik tālu ir tikts ar šo projektu?  

O. Solovjovs informē par procesa virzību. 

A. Pinkens jautā, cik tālu ir tikts ar saistošajiem noteikumiem “Par licencēto 

makšķerēšanu Gulbju ezerā 2022. – 2026.gadā”? 

I. Romaško paskaidro, ka ir saņemti Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministrija iebildumi. Šobrīd notiek saskaņošana ar AS “Latvijas Valsts meži”, kas izstrādāja šo 

nolikumu. Oktobrī tos skatīs atkārtoti. 

A. Stūrmanis jautā par darbiem “Ķēniņkalnā”.  

A. Dimante informē par procesa virzību – projekts beigsies oktobrī, tā kā plānots. 

I. Jansone un D. Zeļģe pēc A. Pinkena aicinājuma informē par vakancēm pašvaldībā. 

A. Pinkens jautā, kas notiek ar ēdināšanas pakalpojumu nodrošināšanu izglītības 

iestādēs? 

D. Karols informē par ēdināšanas pakalpojuma nodrošināšanu Dundagas vidusskolā. 



A. Pinkens jautā, kā veicas ukraiņu civiliedzīvotāju izmitināšanas jautājumā? 

D. Karols iepazīstina ar aktuālāko informāciju. 

D. Zeļģe apņemas apkopot informāciju un nosūtīt. 

J. Kļava jautā, vai tiek kontrolēts, kā notiek nodaļu sanāksmē runātās informācija 

nodošana darbiniekiem nodaļas ietvaros? 

D. Zeļģe atbild, ka šādu kontroli nav veikusi. Pauž cerību, ka nodaļu vadītāji visu 

informāciju nodod arī nodaļu darbiniekiem. Norāda, ka tas ir nodaļu vadītāju sanāksmēs 

uzsvērts. 

J. Kļava iesaka D. Zeļģei pašai palasīt nodaļu atskaites, kas tiek sūtītas deputātiem. Vērš 

uzmanību uz tēzēm, kā piemēram, “zālāju pļaušana”. Aicina informāciju konkretizēt – intensīva 

bērnu ievietošana audžuģimenēs – cik tos bērnus ievietoja; audžuģimeņu maiņa – cik tās 

ģimenes nomainīja; tikšanās zoom – kad tikšanās notika, par kādu tēmu notika; ar lēmumu un 

lēmuma pieņemšanu saistītie sagatavošanas darbi – cik tos lēmumus tai mēnesī pieņēma; 

piedalīšanās tiesas sēdēs – cik sēdēs piedalījās.  

D. Zeļģe tam piekrīt. Norāda, ka nākamā izpilddirektora atskaite būs pilnīgi savādāka. 

A. Pinkens, norādot, ka ir saņemts ziņojums par mērķdotācijas ceļu finanšu līdzekļu 

izlietojumu, aicina noziņot ziņojuma būtību, kas tajā ir bilsts. 

I. Romaško informē, ka no Satiksmes ministrijas ir saņemts sākotnējais izvērtējums par 

mērķdotāciju izlietojumu. Sākotnēji nepareizi izlietotā  summa 2021. gadā ir 56 782,00 EUR. 

Norāda, ka vakar [28.09.2022.] tika nosūtīts grafiks, kā pašvaldība varētu ieviest jau tālākās 

rīcības, lai izvairītos no šādām lietām. Tika nosūtīts grafiks ar termiņiem, kur pašvaldība 

strādās, lai sakārtotu šo jautājumu par mērķdotāciju izlietojumu.  Uz novembra un decembra 

komitejām un domes sēdi tiks sagatavoti lēmuma projekti, lai mērķdotācijas izlietojumu 

sakārtotu no pašvaldības puses. 

A. Pinkens jautā, vai šī naudas summa ir jāatgriež, vai ir kaut kas jādara, lai to varētu 

uzskatīt par pareizi izlietotu? 

A. Astrātovs atbild, ka šobrīd pašvaldībai ir paziņojums, ka šī naudas summa tiks 

ieturēta –  nekas fiziski jāatmaksā nav. 

A. Pinkens aicina precizēt, ja ir konstatēts, ka 2021.gadā bija darbi, par kuriem ir 

samaksāts, bet kuri neatbilst, tas nozīmē, ka tos mums ir jānosedz no pamatbudžeta. 

A. Astrātovs atbild – nē, šobrīd ir jāiesniedz dokumenti par darbiem 56 000 vērtībā, kas 

ir darīti ne par mērķdotāciju naudu, bet kuru izlietojums atbilst mērķdotācijas izlietojumam. 

A. Pinkens jautā, vai šis secinājums neapdraud mērķdotācijas atlikumu līdz gada 

beigām? 

 A. Astrātovs atbild, ka šis secinājums šobrīd mums piespiedīs veikt zināmas korekcijas 

attiecībā uz mērķdotācijas atlikumu, kamēr nebūsim iesnieguši šos dokumentus. 

A. Pinkens aicina ziņojumu nosūtīt deputātiem. 

A. Astrātovs lūdz nosūtīt ziņojumu un pašvaldības sagatavoto ieteikumu ieviešanas 

plānu. 

A. Stūrmanis izsaka priekšlikumu Tautsaimniecības komitejas informatīvajā daļā sniegt 

informāciju. 

A. Astrātovs norāda, ka tiks gatavoti lēmuma projekti. 

A. Pinkens jautā D. Zeļģei, vai esam gatavi saņemt iedzīvotāju iesniegumus par apkures 

pabalstu piešķiršanu? 

D. Zeļģe atbild, ka ir gatavi. Informē par tehnisko izpildījumu. 

 

A. Astrātovs informē, ka 11.oktobrī plkst.13.00 ir plānota domes ārkārtas sēde. 

 

DOME NOLEMJ 

pieņemt informāciju zināšanai. 

 

 



Sēde slēgta plkst. 16:09 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Andis Astrātovs 

Parakstīts 06.10.2022. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Elīna Grīnberga 

Parakstīts 06.10.2022. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

*ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


